
 

 

 
徵   才   啟   事 

國立成功大學航空太空工程學系及能源工程國際學位學程，誠徵專任

助理教授以上教師數名(不限國籍)，從事教學研究相關工作，申請者

須符合下述條件： 

 應聘時已取得國內、外大學工程與科學博士學位；若應徵時尚未取

得學位證明者，須由指導教授註明預定取得學位日期。 

 專長：空氣動力學、飛機設計、結構與材料(實驗專長為佳)、燃燒

推進、太陽光電、導航控制(飛行力學為佳)、或智慧電網。 

 須具備英語授課能力。 

 願擔任導師輔導外籍與本地生並協助國際招生業務。 

意者請寄履歷(內請註明專長，並附大學以上成績單)、著作目錄、三
位推薦人之聯絡資料及推薦信、教學及研究計畫綱要。 

 

收件截止日：2017年 1月 31日 

收件地址：70101臺南市東區大學路一號  

成功大學航太系夏育群副主任 

FAX: +886-6-2389940 

TEL: +886-6-2370609 

E-mail: ycshiah@mail.ncku.edu.tw 



 

Recruitment Announcement 

Department of Aeronautics & Astronautics and International Degree Program on 

Energy Engineering, National Cheng Kung University are now recruiting new faculties 

(any nationality) for teaching and research. Applicants have to meet the following 

requirements: 

 Completed Ph.D. degree in related fields of sciences and engineering from an 

acknowledged university. Under the circumstance when the applicant has not yet 

acquired his/her Ph.D. degree by the time of submitting the application, proof of 

expected completion date by his/her advisor is needed. 

  Expertises: aerodynamics, aircraft design, structure and materials (preferably on 

experiments), propulsion and combustion, solar photovoltaic, navigation control 

(preferably on flight mechanics), or smart grid. 
  Capability of teaching in English. 
 Willing to be mentor of international and local students and to provide assistance 

in recruiting international students. 

Please send your resume with your expertise indicated (also including transcripts of 

both undergraduate and graduate programs), a publication list, three 

recommendation letters with recommenders’ contact information, and an outline of 

teaching and research to the following address:  

No.1, University Road, Tainan City, Taiwan 70101 

Prof. Yui-Chuin Shiah 

Vice Chairman of Department of Aeronautics & Astronautics and International 

Degree Program on Energy Engineering, National Cheng Kung University 

Deadline: Jan 31st, 2017 

FAX: +886-6-2389940 

TEL: +886-6-2370609 

E-mail: ycshiah@mail.ncku.edu.tw 


